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Asiel  

De afgelopen tijd is hard gewerkt aan meerdere nieuwe locaties waar we mensen duurzaam en 
humaan kunnen opvangen. De Canadalaan is geopend, waar we alleenstaande minderjarige 
jongeren opvangen. De Eemsgolaan is in gebruik genomen als noodopvang op locatie, dit wordt 
een reguliere AZC. Bij de Sint Petersburgweg is gestart met de bouw van de uitbreiding. Dat duurt 
helaas langer dan verwacht.  

Daarmee is straks alle noodopvang omgezet naar structurele plekken. Totaal moeten we 960 
plekken en daar komen we straks bijna aan. We zijn nu nog aan het zoeken naar een locatie 
waarmee de laatste plekken kunnen realiseren.  

Daarnaast zijn we de opvang van Oekraïners aan het uitbreiden omdat we meer vraag naar plek 
hebben dan aanbod. https://gemeente.groningen.nl/vluchtelingen 

We werken nu aan het verbeteren van de integratie en participatie van nieuwkomers en het meer 
betrekken van onze gemeenschap bij nieuwkomers. Dat wordt uitgewerkt in een actieplan wat 
bijna klaar is. De insteek is dat we vanaf dag 1 inzetten op integratie en participatie en onze 
gemeenschap meer willen betrekken zodat we met elkaar werken aan een inclusieve en diverse 
samenleving in Groningen waarin iedereen zich thuis voelt.  

 

Zorg en veiligheid  

De afgelopen periode is veel ingezet op het verbeteren van hulp aan mensen met onbegrepen 
gedrag. We hebben samen met onze partners op zorg en veiligheid nagedacht over hoe het beter 
kan en wat prioriteit zou moeten krijgen. Dat hebben we uitgewerkt in een actieplan met 
concrete acties. Die wordt binnenkort vastgesteld, waarbij we ook al gestart zijn met een aantal 
acties.  

 

Jeugd  

De afgelopen tijd heb ik veel tijd en aandacht besteed aan de Jeugdbescherming. Helaas gaat 
het niet goed bij JB Noord en krijgen kinderen en ouders niet de juiste kwaliteit van 
ondersteuning. Er is gewerkt aan een herstelplan en we investeren als gemeente extra geld zodat 
er meer personeel kan worden ingezet. Daarnaast helpen we JB Noord met extra inzet van de 
sociale teams, het delen van expertise op diverse terreinen, en hebben we Jeugdzorg 
organisaties gevraagd om te helpen. We zien van al het harde werken van alle medewerkers 
binnen JB Noord ook al mooie resultaten, de normen worden weer behaald. Dat wil niet zeggen 
dat alles goed gaat, er zijn nog steeds aandachtspunten, en het is ook nog steeds spannend tot 
en met september of de keuringsinstantie een positief oordeel zal hebben.  

 

Gezondheid  

https://gemeente.groningen.nl/vluchtelingen


We werken steeds meer samen in de regio op gezondheid. De afgelopen tijd is meegewerkt aan 
regionale plannen om de mentale gezondheid van inwoners te verbeteren. Daarnaast weten we 
elkaar in de regio steeds beter te vinden in de gezamenlijke lobby richting het Rijk. Als Groningen 
lopen we voorop in uitdagingen en in oplossingen. We profileren ons daar steeds steviger op.  

Daarnaast werken we hard aan het verbeteren van de mentale gezondheid van onze jongeren. 
Met onze aanpak zijn we 1 van de 4 koplopers in 
Nederland. https://mindus.nl/veerkrachtcoalititie-gelanceerd-beweging-voor-studentenwelzijn-
van-start-op-paleis-noordeinde/ 

  

Evenementen  

Ook dit jaar zijn er weer veel evenementen. Deze week zijn er 3 mooie concerten op de drafbaan. 
Onze evenementen worden steeds groener en inclusiever. We weten het steeds beter te 
verbinden met onze lokale ondernemers en de maatschappelijke impact wordt steeds groter. 
Vorig jaar hebben maar liefst 1,7 miljoen onze evenementen bezocht!  

 

Lobby/ invloed landelijk  

- Jeugdzorg: Sommige kinderen kunnen niet kansrijk opgroeien doordat er uitdagingen zijn in een 
gezin op het gebied van bestaanszekerheid, kansengelijkheid en gezondheid. Groningen heeft 
een motie ingediend tijdens het VNG congres over Jeugdzorg, waarbij we het VNG bestuur 
hebben opgeroepen om nog steviger in te zetten richt het Rijk.  

- Zorg en Veiligheid agenderen we vooral via de G40 vanuit mijn rol als voorzitter Sociale Pijler.  

- Gezondheid lobbyen we samen met onze netwerkpartners voor meer inzet op preventie, 
innovatie en het beter verdelen van de schaarse zorg die beschikbaar is. Daarbij heeft de 
gemeente Groningen vaak een trekkende rol.  

- Over asiel is er contact met diverse kamerleden waaronder ons eigen kamerlid Kati Piri. Daarbij 
sturen we ook vanuit de G40 brieven richting bewindspersonen en kamerleden om aandacht te 
vragen voor de zorgvuldigheid van besluitvorming.  

- Landelijke verkiezingen: Ik zit in de landelijke programmacommissie en hierdoor hebben we 
vanuit Groningen ook invloed op de landelijke beweging.  
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